

ວັກຊີນ Novavax ປ້ອງກັນ COVID-19: ສິ່ງທີ່ ທ່ານຄວນ ຮູ້



ຢາ ວັກຊີນ Novavax ແມ່ນຫຍັງ?

ຢາວັກຊີນປ້ອງກັນພະຍາດ COVID-19 ຊະນິດຜະລິດໃໝ່ຫຼ້າສຸດທີ່ໄດ້ຮັບອະນຸຍາດຈາກ Food and Drug Administration (FDA, ອົງການ ອາຫານ ແລະ ຢາ) ແມ່ນ Novavax, ຊຶ່ງເປັນຊະນິດທີ່ຕ່າງຈາກຢາວັກຊີນປ້ອງກັນພະຍາດ COVID-19 ທີ່ມີຢູ່ໃນສະຫະລັດປະຈຸບັນ. Novavax ວັກຊີນຍ່ອຍທາດໂປຣຕີນ ທີ່ນຳໃຊ້ເທັກໂນໂລຊີອັນດຽວກັນທີ່ນຳໃຊ້ໄດ້ດົນນານເໝືອນວັກຊີນຊະນິດອື່ນທີ່ໃຊ້ຢ່າງກວ້າງຂວາງຢ່າງເຊັ່ນ: ວັກຊີນປ້ອງກັນ HPV (ພະຍາດໄວຣັສຕິດຕໍ່ທາງເພດສຳພັນ), ພະຍາດຕັບອັກເສບ B, ແລະ ໄຂ້ຫວັດໃຫຍ່. Novavax ແມ່ນຊຸດຢາທີ່ສັກ 2 ເຂັມທີ່ໃຫ້ໄລຍະຫ່າງກັນ 21 ມື້, ຊຶ່ງມີໃຫ້ໃຊ້ໄດ້ກັບຜູ້ທີ່ມີອາຍຸ 18 ປີຂຶ້ນໄປ.

Novavax ແມ່ນວັກຊີນຍ່ອຍທາດໂປຣຕີນແບບດັ່ງເດີມ.

ໃນຂະນະທີ່ຢາວັກຊີນແຕ່ລະຊະນິດທີ່ໄດ້ຮັບອະນຸຍາດສາມາດໃຊ້ໄດ້ເພື່ອຊ່ວຍໃຫ້ລະບົບພູມຄຸ້ມກັນຂອງຮ່າງກາຍຂອງພວກເຮົາຮັບຮູ້ ແລະ ທຳລາຍໄດ້ເຊື້ອໄວຣັສ COVID-19, Novavax ຍັງນຳໃຊ້ເທັກໂນໂລຊີຜະລິດວັກຊີນທີ່ເກົ່າກວ່າ ແລະ ຄຸ້ນເຄີຍກວ່າ.



- ວັກຊີນຍ່ອຍໂປຣຕີນປ້ອງກັນ COVID-19 ບັນຈຸ (ທາດໂປຣຕີນ) ຂອງໄວຣັສທີ່ກຳໃຫ້ເກີດພະຍາດ COVID-19
- ຢາວັກຊີນເຫຼົ່ານີ້ຍັງມີສານເສີມພ້ອມກັບໂຂມັນ ແລະ ນ້ຳຕານທີ່ມີຈຸດປະສົງເພື່ອຊ່ວຍໃຫ້ລະບົບພູມຄຸ້ມກັນຕອບສະໜອງຕໍ່ເຊື້ອໄວຣັສ ແລະ ປ້ອງກັນທ່ານໄດ້ໃນອະນາຄົດ.
- ຢາເຫຼົ່ານີ້ບໍ່ມີ mRNA

ຜົນຂ້າງຄຽງຂອງ Novavax ພິສູດໃຫ້ເຫັນວ່າມີໜ້ອຍທີ່ສຸດ.

ຜົນຂ້າງຄຽງຊົ່ວຄາວຂອງ Novavax ບໍ່ແຕກຕ່າງຈາກຜົນຂ້າງຄຽງທີ່ພົບໄດ້ກັບວັກຊີນ COVID-19 ຊະນິດອື່ນໆ. ເຈັບ/ອ່ອນນຸ້ມ, ແດງ ແລະ ໃຄ່ບວມຢູ່ຈຸດທີ່ສັກຢາ, ມີຄວາມເມື່ອຍລ້າ, ເຈັບກ້າມເນື້ອ, ເຈັບຫົວ, ປວດຂໍ້, ປວດຮາກ/ຮາກ, ແລະ ເປັນໄຂ້. ວັກຊີນຍ່ອຍໂປຣຕີນປ້ອງກັນພະຍາດ COVID-19 ບໍ່ສາມາດເຮັດໃຫ້ເກີດພະຍາດ COVID-19 ຫຼື ພະຍາດອື່ນໆໄດ້.

ຂໍ້ມູນສະແດງໃຫ້ເຫັນແນວໃດ?

ໄດ້ມີການດຳເນີນການສຶກສາທົດລອງທາງດ້ານຄລິນິກໃນລະດູໃບໄມ້ປີ 2021 ຊຶ່ງໄດ້ສະແດງໃຫ້ເຫັນວ່າຢາວັກຊີນ Novavax ສະແດງໃຫ້ເຫັນປະສິດທິພາບເຖິງ 90% ໃນການຢຸດການຕິດເຊື້ອພະຍາດ COVID-19 ແລະ ມີປະສິດທິຜົນ 100% ໃນການປ້ອງກັນການເສຍຊີວິດທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບພະຍາດ COVID-19.

ໄດ້ກ່າວວ່າວັກຊີນດັ່ງກ່າວໄດ້ກະຕຸ້ນໃຫ້ມີພູມຄຸ້ມກັນຢ່າງກວ້າງຂວາງຕໍ່ກັບພະຍາດ COVID-19 ທຸກສາຍພັນ, ລວມທັງ BA.5, ອີງຕາມການທົດລອງທີ່ໄດ້ດຳເນີນຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງ. ວັກຊີນຍ່ອຍເຊັ່ນ Novavax ບໍ່ໃຊ້ເຊື້ອໄວຣັສທີ່ເປັນເຊື້ອເປັນ ແລະ ບໍ່ສາມາດປ່ຽນແປງ ຫຼື ມີອິດທິພົນຕໍ່ພັນທຸກຳຂອງພວກເຮົາ. ພວກເຮົາຍັງໄດ້ຮຽນຮູ້ວ່າ Novavax:



- ໄດ້ຖືກນຳໃຊ້ຢ່າງມີປະສິດທິຜົນຢູ່ໃນຫຼາຍປະເທດ, ລວມທັງການາດາ, ນັບຕັ້ງແຕ່ 2021 ມາ
- ບໍ່ມີສ່ວນປະກອບທີ່ໃຊ້ໃນວັກຊີນຊະນິດອື່ນທີ່ເຮັດໃຫ້ເກີດມີອາການແພ້
- ໃຊ້ເທັກໂນໂລຊີທີ່ຄຸ້ນເຄີຍອັນດຽວກັນທີ່ໃຊ້ໃນວັກຊີນທີ່ມີຢູ່ໃນຊະນິດອື່ນເຊັ່ນ: ວັກຊີນປ້ອງກັນໄຂ້ຫວັດໃຫຍ່, HPV, ພະຍາດຕັບອັກເສບ B, ແລະ ພະຍາດຫຼິດ

Novavax ໄດ້ຜ່ານຂັ້ນຕອນ FDA Emergency Use Authorization (EUA, ການອະນຸຍາດນຳໃຊ້ສຸກເສີນຂອງ) ແລະ ເປັນທາງເລືອກທີ່ຖືກຕ້ອງ, ໂດຍສະເພາະສຳລັບຜູ້ທີ່ຊອກຫາທາງເລືອກສຳລັບ **ວັກຊີນຊະນິດ mRNA**.

Novavax ອາດຈະເປັນທາງເລືອກສຳລັບການເພີ່ມໃຫ້ມີເຂັມກະຕຸ້ນ, ຫຼື ໃຊ້ກັບຜູ້ທີ່ອາຍຸຕໍ່າກວ່າ 18 ປີໃນອະນາຄົດອັນໃກ້ນີ້.

ການສັກຢາວັກຊີນ ຍັງເປັນ ທາງເລືອກ ທີ່ດີທີ່ສຸດ.

ໃນຂະນະທີ່ COVID-19 ຍັງຄົງຢູ່, ຈິ່ງຕ້ອງມີທາງເລືອກວັກຊີນໃຫ້ຫຼາຍຂຶ້ນ. ມັນເປັນສິ່ງສຳຄັນທີ່ຈະຕ້ອງຈຳໄວ້ວ່າການສັກຢາປ້ອງກັນແມ່ນທາງທີ່ດີທີ່ສຸດ. ບໍ່ວ່າຈະເປັນຢາວັກຊີນຍິຫໍ່ໃດກໍ່ຕາມ, ການສັກຢາປ້ອງກັນແມ່ນການປ້ອງກັນທີ່ດີທີ່ສຸດຂອງທ່ານຈາກ COVID-19 ແລະ ຜົນກະທົບຂອງມັນ. ປົກສາກັບຜູ້ໃຫ້ບໍລິການສຸຂະພາບຂອງທ່ານວ່າທາງເລືອກໃດທີ່ດີທີ່ສຸດສຳລັບທ່ານ.